
 

 

Forældrerådsmøde d. 23/9-2020 
 
Til stede: Kristoffer, Anne Marie, Camilla, Dorte og Susanne 
Afbud: Maja, Sissel, Lajs 
 
 
Dorte informerede om Corona situationen... Mange forandringerpersonalet har løbet stærkt.  
 
Generelt har børnene klaret det ret fint ifht. til det at der ikke var så meget legetøjet at lege med. 
Deres relationer blev bedre og bredere, og der blev brudt op i grupperingerne. Deres fantasi blev i 
den grad sat i sving... vi har set mange nye fælles/rolle lege. 
 
Pt. kigger vi mere på indhold ifht. formen... Flere pædagogiske tilbud for børnene. 
 
Indkøringen af nye maj børn gik over alt forventning. Det at forældrene ikke måtte blive, gjorde at 
nogle børn havde nemmere ved at blive kørt ind. Vi har fået gode tilkendegivelser tilbage, og 
forældrene, (og børnene), har været trygge ved indkøringen.  
 
Hen over sommerender er der en pædagog og to medhjælpere der er søgt videre.  
Der er blevet ansat nye. På Børnedammen er der en langtidssygemelding, så der skal ansættes en 
pædagog i et vikariat. 
 
KKFO 2.  
Dorte informerede om status om KKFO 2, som er blevet en del af Sortedamskolen, (under Eva, 
skoleleder). De får dog deres egen leder, og får børn fra bl.a. Ingrid Jespersens privatskole. 
 
Tilmelding til ferie. 
Vi har lavet en ny konstellation ifht. hvordan forældrene skal tilmelde børnene til div. ferier. Vi har 
været meget tydelige og håber at antallet af børn, som er tilmeldte kommer til at passe. Der er 
tilmeldt ca. 60 fra alle tre matrikler. 
 
Tilsynsdialogen. 
Da vi var grønne i vores score sidste år, var dette tilsyn en dialog baseret model.Vi gennemgik de 
punkter, hvor der var nedslag, og kom godt igennem alle pejlemærker, samt vores egne punkter. 
Referatet fra dialogsamtalen, snakker vi om til forældremødet i oktober, og bliver derefter lagt ud 
på Aula, så alle kan læse det. Vi er glade og tilfredse, og arbejder videre. 
 
Nyt fra forældrerådet. 
Der er intet nyt. 
 
Nyt fra skolebestyrelsen.  
I det at alle fritidshjem nu er blevet til KKFO’er, er der kommet nye retningslinjer. Der skal være en 
person fra skolebestyrelsen, som også sidder i forældrerådet på Fritidsinstitutionen. 
 
Lukkedage. 
Vi skal huske at snakke om lukkedage næste gang. 
 
Forældremøde.  
Vi afholder forældremøde ons. d. 28/10 fra kl. 17-18. Vi holder det på skolen, men delt op i 
afdelinger. Forældrene skal tilmelde sig. Vi holder også valg til forældrerådet afdelingsvis. 
 
Evt. 
Vi snakkede lidt om ulykken med pigen fra 4.u, og der er blevet bestilt legeplads tilsyn ude fra, 
også selvom vi først skal have det næste år. 
 
Referent: Susanne, Børnedammen 
 


